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Abstract (en)
[origin: WO9310686A1] In order to produce pieces of jewellery with one or several set stones, a master pattern with settings for the stones is
produced, a master mould is produced by moulding from the master pattern, a model is produced in the master mould with a castable or injection
mouldable modelling mass that can be ejected by heating from the master mould, the stones are inserted into the model and set by deformation
of the setting, a casting mould is produced by embedding the model in a fire-resistant moulding mass and by ejecting the modelling mass from the
casting mould, metal is cast into the casting mould by a spin casting or vacuum moulding process and the piece of jewellery is removed from the
mould once the metal has cooled down.

Abstract (fr)
Pour produire des bijoux avec une ou plusieurs pierres serties, on fabrique un modele initial avec des montures pour les pierres, un moule initial
par surmoulage du modeéle initial, un modéle en une matiére modelable coulable ou moulable par injection, susceptible d'étre expulsé du moule
initial par échauffement, on insére les pierres dans le modéle et on les sertit par déformation de la monture, on fabrique un moule de coulée par
incorporation du modéle dans une matiere modelable résistante a la chaleur et on expulse la matiére modelable du moule de coulée, on coule du
métal dans le moule de coulée selon le procédé de coulée centrifuge ou de coulée sous vide et on démoule le bijou une fois que le métal s'est
refroidi.
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